
Opening 

Aanwezig: 18 leden 

Afwezig: Anton Akkerman, Roy Brentjes, Peter Nies, Hans Salimans, Patrick van Dijk en Gerard 

Waasdorp 

Nico opent de vergadering. Hij staat stil bij de overleden leden en met name bij erelid Piet Hurkmans. 

 

Notulen 17 april 2018 

Diego Truien vraagt naar de opfriscursus controle. Hij wil deze graag volgen. Hij neemt dit op met het 

bestuur. 

 

Het verslag wordt vastgesteld. 

 

Mededelingen 

• Nico bedankt alle vrijwilligers voor hun inzet het afgelopen jaar! In 2020 zullen we weer met 

de vrijwilligers gaan eten. Hopelijk kunnen we ook dit jaar weer een beroep op jullie doen. 

• Rabobank Clubkascampagne. Leden van de Rabobank kunnen hiervoor stemmen. Vorig jaar 

hadden we ca. € 225,-. Dat moet dit jaar meer. De leden met een Rabobankrekening hebben 

bericht gehad om op ons te stemmen. 

• Afgelopen jaar hebben we een erg lage waterstand gehad op de visvijver en de waterstand is 

eigenlijk nog steeds niet op peil. We hebben veel contact gehad met waterschap en 

gemeente hierover. Dit heeft echter weinig concreets opgeleverd. We onderzoeken nu de 

mogelijkheden om een put te slaan zodat we het waterpeil met grondwater kunnen 

aanvullen. Toen het in de winter kritiek dreigde te worden op de kleine vijver hebben we 

water vanuit de grote vijver hierin gepompt. Ook is een aantal nieuwe sloten aangesloten op 

“onze” aanvoersloot. 

• We hebben dit jaar de nodige vis uitgezet. Het gaat om 1.000 kg brasem, 100 kg karper en 

200 kg zeelt op de grote vijver. 200 kg karper voor het karperputje en 100 kg karper op het 

kanaal. 

We willen dit jaar wat beter bij gaan houden hoeveel dode vissen er uit het water gehaald 

worden. Dit willen we doen om een beter beeld hiervan te krijgen. De vrijwilligers willen dit 

echter niet doen, geeft Lagarde aan. Dit heeft vooral te maken met onvrede onder de 

vrijwilligers over een verwijt dat vrijwilligers kregen nadat ze hout uit vijver verwijderd 

hadden. Nico legt uit hoe hij het ziet; de gemeente zou dit hout verwijderen. Als het dan 

vervolgens door vrijwilligers gebeurt is dit niet zo handig.  

• Op karperputje wordt bijgevoerd. In het begin wordt er voedselrijker voer bijgevoerd, later 

wordt overgestapt op de standaardkorrel. 

• Martijn licht de controles van afgelopen jaar toe.  

 

Jaarverslag van de secretaris 

Jaarverslag wordt vastgesteld. 

 

Financieel verslag van de penningmeester 

Gerard Waasdorp is afgelopen week geopereerd en is daarom afwezig. Het financieel verslag wordt 

uitgedeeld. 

De vergadering gaat hiermee akkoord. 

 

Verslag van de kascontrolecommissie 



Ruud Verheijen doet verslag. Er is een klein foutje geconstateerd en dat is netjes hersteld. De stukken 

zagen er verder goed uit. Nico bedankt Ruud Verheijen en Bram van Stiphout 

 

Verkiezing/aanvulling kascontrolecommissie 

Ruud is aftredend. Wiel Vleeshouwers vormt komend jaar met Bram van Stiphout de 

kascontrolecommissie. 

 

Open dag 

We zullen dit jaar een open dag organiseren aan de vijver. We zullen alle vismanieren presenteren. 

Het is van 10:00 uur tot 16:00 uur. Jeugdvissen. Werpwedstrijd. 

Hans roept op om mee te helpen. Duramax en Proline hebben hun medewerking toegezegd. En als je 

niet mee kan helpen, kom in ieder geval eens een kijkje nemen. Een eerste keer dat we dit 

organiseren, dus we zijn zelf ook benieuwd naar de animo. 

 

Ruud Verheijen geeft aan dit een leuk idee te vinden. 

 

Bestuursverkiezing 

Aftredend en herkiesbaar: Gerard Waasdorp en Martijn Bongers. Beide worden herkozen. 

Aftredend en niet herkiesbaar: Frank Reijntjes. Hij stopt dan na de open dag. Nico bedankt Frank 

voor zijn jarenlange inzet en overhandigt hem een attentie en bloemen. 

 

Daarnaast hebben Dominic de Corte en Danny Lemmen aangegeven interesse te hebben in een 

bestuursfunctie. Nico vraagt of iemand bezwaar heeft. 

Er wordt gevraagd of het bestuur uitbreiding nodig heeft omdat het bestuur al best goed bemand 

heeft. 

Intern heeft het bestuur het er ook over gehad. Het is wel de bedoeling dat de (nieuwe) 

bestuursleden een taak krijgen. Hans vraagt of de aspirantleden zich hierin kunnen vinden. Danny en 

Dominic beamen dat en worden tot bestuurslid benoemd. 

 

 

Verslag van wedstrijdcie. over 2018 

Ard doet verslag van het wedstrijdjaar 2018. De vangsten waren, hoewel minder dan het superjaar 

2017, goed. Na zeven wedstrijden was het bij de vaste stok Gerrit van der Burgt die zich een jaar lang 

Vijvervirtuoos mag noemen. Bj de vrije hengel ging die eer naar Ard zelf. De jaarlijkse 

Koningswedstrijd is gewonnen door Emiel van Dijk. Op verzoek van de wedstrijdvissers is er in 2018 

voor het eerst een nachtwedstrijd gevist. 

De vereniging heeft ook meegedaan aan het Clubkampioenschap van Sportvisserij Zuidwest 

Nederland. De eerste ronde werd nog dik gewonnen van HSV Valentinus maar de tweede ronde 

werd verloren van HSV De IJzeren Man uit Geldrop. 

Daarnaast werd in de winter gevist op ’t Witven in Beerse. 

Het programma voor 2019 is ook bekend. Er wordt geen open wedstrijd gevist. In de plaats daarvan 

wordt er in oktober een extra competitiewedstrijd gevist. Ook wordt er weer meegedaan aan het 

Clubkampioenschap waar er revanche genomen kan worden op De IJzeren Man waartegen in de 

eerste ronde gevist gaat worden. 

Ard deelt nog maar een keer mee dat de visstekken die gebruikt gaan worden tijdens de wedstrijden 

minimaal een week van tevoren vermeld worden op de website. Ook roept hij de leden op om mee 

te doen aan de wedstrijden. 

 



 

Verloop NL Doet 

NL Doet is goed verlopen. 13 vrijwilligers aanwezig. Pad naar invalidevisplaatsen opgeknapt. Hek 

gerepareerd. Lijn en lood van eiland verwijderd. Vuil opgeruimd. Gesnoeid. Borden zijn 

schoongemaakt. Tekst aangepast op informatieborden. 

 

Plan om komend jaar pad recht te trekken. En beschoeiing invalidesteigers onderhouden. Steigers 

liggen nu boven water en je ziet dat dit slecht is voor de staat van de steigers. 

 

Afscheid Henk Bankers 

Henk Bankers heeft jaren in het bestuur gezeten. Daarna jaren de ledenadministratie bijgehouden. 

Hij is hiermee gestopt. Het bestuur had hem graag willen bedanken vanavond. Henk heeft 

aangegeven liever niet op de vergadering aanwezig te zullen zijn. 

Het bestuur heeft besloten om hem tot erelid benoemen. Nico zal hem dit persoonlijk mededelen en 

hem een attentie aan te bieden. 

 

Rondvraag 

Theo van de Cruijs: Theo vraagt naar de papieren voor de snoekvergunning. Die zaten niet bij de 

vergunning. Er wordt toegezegd dat deze alsnog verspreid zullen worden. 

 

Wiel Vleeshouwers: deze week heeft hij controle gehad van een BOA. Een nieuwe BOA (Frank van 

den Broek) die meer zal controleren aan de visvijver. 

 

Piet van Lieshout: in de wintermaanden worden extra wedstrijden gevist. Piet vraagt of er dan niet 

ook een apart vak voor de vaste stok gevist kan worden. Dat is geen probleem. 


